
VERSLAG BESTUURSRAAD ENGELEN EN BOKHOVEN DATUM: 27 JANUARI 2025  

 

Aanwezig:  

Voorzitter: de heer R. Pander Maat 
Wethouder: mevrouw M. van der Sloot  
Ambtelijk: mevrouw F. Gijsbers  
Leden  : mevrouw C.D.C. Van Bost  

: de heer R.C.M. van Eggelen 
: de heer R.M.L. Frenken 
: de heer A.W.W. Rombeek  
: mevrouw Y. Schram 
: de heer P. Engering (aspirant lid, loopt mee) 
  

Publiek : 3 (de heer R. van de Weg, mevrouw A. Kortooms,  de heer W. Kortooms) 
Pers : geen  
 
Afwezig : Ambt. secretaris mevrouw J. Pawiroredjo, de heer J.P.M. Kemper, de heer Jan Selier, mevrouw 
N. van Wijk, de heer A.W.W. Rombeek  
 
 
1. Opening & Mededelingen 
 
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. Vanuit de bestuursraad zijn er door 
samenloop van omstandigheden 4 afmeldingen; de voorzitter heeft hier intern zijn teleurstelling over 
uitgesproken maar geeft ook aan dat hier geen structurele oorzaak achter zit; betrokkenheid van alle 
BREB leden was en is goed.  
 
Vanuit de gemeente is mevrouw Pawiroredjo onverwacht verhinderd (en zij maakt normaal het verslag). 
De heer Frenken biedt daarom aan het draft verslag te maken en de formalisering van dit verslag verder 
af te stemmen met mevrouw Pawiroredjo. Vergadering neemt voorstel in dank aan. 
 
De voorzitter bespreek aantal zaken die goed/slecht gelopen zijn afgelopen maanden, waar relevant komt 
dit verderop in het verslag aan de orde. 
 
Agenda:  
1. Opening en mededelingen  
2. Verslag 16 december 2024  
3. Agendapunten wethouder  
4. Heisessie BREB 13 januari 2025  
5. Stand van zaken EB en ODE 
6. Rondvraag  
7. Sluiting 
 
 
 
 
2. Verslag 16 december 2024 
 
Tekstueel in verslag:  
Bij punt 7 (“stand van zaken PLUS Engelen”)  moet op het eind worden toegevoegd “… aanpassingen 
voor deze locatie.”). Dit was overigens al eerder doorgegeven.  
 
“N.A.V. verslag” 



• Punt 5: Omgevingsvisie:   
o BREB kan rechtstreeks contact opnemen met de verantwoordelijke ambtenaar m.b.t. 

inspraak/advies omgevingsvisie. Er komt geen speciaal verzoek. 

• Punt 8: Rondvraag (“Onderhoud lantaarnpalen Bokhoven/zelf schilderen lantaarnpalen): 
o Onderhoud aan lantaarnpalen kan niet door bewoners zelf worden gedaan, i.v.m. 

mogelijk loodhoudende verf. 

• Punt 8: Rondvraag (“Vuurwerkvrije zones – ook bij tijdelijke opvang asielzoekers?”) 
o Er is bij gemeente geen verzoek binnengekomen vanuit COA. Het komt verder in februari 

bij de interne evaluatie bij de gemeente aan bod 

• Punt 8: Rondvraag (“Afsluitingen Engelenseweg”) 
o Informatie is zeer beperkt geweest, nu is bv Haverleij-weg in 1 richting afgesloten, ook dit 

was verrassing voor de omwonenden (en BREB). Lijkt verantwoordelijkheid Brabant 
Water te zijn. Complexiteit wordt nog wat vergroot door de waterstoring, van waaruit 
communicatie BrabantWater ook minimaal was. Mevrouw Gijsbers neemt e.e.a. op met 
de verkeerskundige van de gemeente, de heer K. Gijsbrechts 
 

3. Agendapunten wethouder 
 
De wethouder bespreekt de zogeheten dynamische raadsplanning. Deze is o.a. gebouwd rondom een 
aantal Visiedocumenten (zoals de Omgevingsvisie). Inspraak/Advies bij deze documenten is nadrukkelijk 
gewenst (“daar zijn ze voor”) en wethouder moedigt de BREB dan ook aan deze documenten zorgvuldig 
te bespreken. (H)erkend wordt dat de omgevingsvisie wel erg abstract is, maar bijvoorbeeld de komende 
mobiliteitsvisie zal veel concreter zijn. 
 
Het schema van visiedocumenten is als volgt: 

# Naam Document beschikbaar 

1 Burgerberaad Q1-2025 

2 KlimaatImpactAnalyse (KIA), nota verduurzaming Q2-2025 

3 Huisvesting Onderwijs (hier is maar weinig verandering 
mogelijk door vele lange termijn contracten) 

Q2-2025 

4 Mobiliteit Q3-2025 

5 Afval Q3-2025 

 
 
De wethouder meldt verder dat de GGD monitor ‘Jongeren en beweging’ erg goede resultaten geeft voor 
Engelen/Bokhoven, zowel qua huidige status als qua trend. 
 
 
 
 
4.  Heisessie BREB 13 januari 2025 
 
De BREB heeft o.l.v. dorpsgenoot & professioneel procesbegeleider Nicole Gaillard een ‘heisessie’ 
gehad (locatie Engelenburcht; de BREB spreekt dank uit voor de procesbegeleiding). 
 
De voorzitter deelt wat sfeerimpressies. Alle aanwezigen kijken terug op een informele maar ook 
diepgaande sessie in goede sfeer. De resultaten worden momenteel samengevat. De BREB wil ook 
graag feedback van de wethouder (en het direct betrokken ambtelijk apparaat). Afgesproken wordt dat 
de wethouder enkele data in februari/maart laat doorgeven aan de voorzitter voor een afspraak op 
het stadskantoor. [Duur circa 1.5 uur?]. Gezien het grote aantal betrokkenen zal wellicht niet iedereen 
vanuit BREB aanwezig kunnen zijn, maar dat is verder geen probleem voor de BREB leden. 
 
 
5. Stand van zaken EB en ODE 
 



De voorzitter geeft een overzicht; belangrijkste punten 
• Financiën huidige EB inmiddels helemaal transparant gemaakt door EB en enkele externe 

specialisten.  
• Technisch zijn de punten die de gemeente had geconstateerd aan de EB nagenoeg allemaal 

door vrijwilligers aangepakt en opgelost. 
• Inmiddels lopen er gesprekken met 2 potentiële uitbaters die serieuze interesse hebben. 
• Een nieuwe activiteitencommissie komt met nieuwe en meer activiteiten en dus vulling van de 

EB. 
• De samenwerking met mevrouw Leenaars (gemeente) wordt alom geprezen en als positief 

ervaren!! 
• Op 20 januari heeft een overleg plaatsgevonden tussen de het bestuur van de EB, van ODE, van 

de parochie en van de BREB.  
• Belangrijkste uitkomsten 
• Er wordt na diverse overleggen met Mevr. Leenaarts voor eind deze maand een verzoek voor 

een overbruggingskrediet bij de gemeente gedaan 
• In overleg met mevrouw Leenaars en mevrouw Roest wordt een nieuw integraal overleg 

ingepland in januari 
• De Parochie is inmiddels ook met 2 andere partijen in gesprek gegaan omdat ze het gevoel 

hebben dat er onvoldoende zekerheid is dat de plannen door kunnen gaan.  
• De tijd begint te dringen! 

 
De wethouder neemt kennis van bovenstaande punten, goed dat er voortgang is en erg positief dat na 
een wat stroef begin de samenwerking met mevrouw Leenaars nu door iedereen als zeer pragmatisch en 
coöperatief wordt gezien. Maar, mede n.a.v. de laatste 2 punten het advies aan alle betrokkenen: werk 
ook aan plan B. 
 
6. Rondvraag/mededeling 
 
I.V.M. verhuizing naar appartement is er een ‘houtbewerkingsinstallatie’ beschikbaar van een particulier 
(wel ruimte van 25 m2 nodig). Mocht iemand een goede bestemming weten, neem contact op met 
mevrouw Gijsbers. 
 
VERBAB heeft een notitie ingediend m.b.t. zienswijze Nevengeul Bokhovense Waard (project vanuit 
Rijkswaterstaat). De BREB zal hierop reageren en mevrouw Gijsbers op cc zetten (begin februari)  
 
Binnen de gemeente wordt gewerkt aan standaardisering van evenementenborden omdat verenigingen 
als Avondvierdaagse, Engelenrun, U-Battle run etc. daar ieder jaar weer veel  geld aan kwijt zijn.  
 
De enquete “beter benutten” woningen is rond gestuurd in Engelen/Bokhoven. Respons is goed 
geweest. Resultaten volgende keer (actie gemeente) 
 
‘Zorg & zorgzaamheid’ in Bokhoven: De bewoners van Bokhoven gaan met elkaar in gesprek over het 
thema zorg & zorgzaamheid? Hoe zorgen we ervoor dat zowel de informele zorg (naar elkaar omkijken, 
nabuurschap) als de formele zorg aansluiten op wensen en behoeften van allen? Hoe organiseren we dat 
met elkaar? Wat is daarvoor nodig? Op vrijdag 24 januari vond een eerste ontmoeting plaats in Atelier de 
Heerlijkheid. Zo'n vijftig bewoners waren aanwezig om te proeven van het thema en informeel ideeën en 
inspiratie uit te wisselen. 
 
Vraag: “Waarom hebben fietsers geen voorrang op de rotondes van de Haverleij?”. De overige 
aanwezigen geven aan dat dit onderwerp al diverse keren besproken is in het verleden dat de 
complexiteit van dit probleem groot is door diverse verantwoordelijkheden, wegenwet binnen/buiten de 
bebouwde kom etc. 
 
Qua digitaal Dorpsplein: we wachten op subsidie van het Oranjefonds, tot die tijd wordt er nog niet 
gewerkt aan plan B.  
 



De ‘starterslening’ gaat in, kan jongere inwoners van Engelen/Bokhoven net dat zetje geven om in onze 
dorpen te blijven wonen. In de Tweeterp komt nadere informatie (actie mevrouw Schram). 
 
Qua ‘pyramide Henriettewaard’: Deze werkt nog steeds niet (i.v.m. IT probleem), onduidelijk hoe lang 
het nog duurt, wethouder geeft aan hier ook geen nadere informatie over te hebben maar dat er aan 
gewerkt wordt, BREB spreekt verbazing uit dat dit zo lang duurt. Dit trekt steeds meer verkeer aan nu 
steeds meer mensen dit weten en de file problemen op de A2 steeds groter worden. Onveilig voor de 
fietsers (veel scholieren) & wandelaars in de spits, zowel op Henriettewaard als aansluitende wegen. 
Vanuit dorp reeds verschillende klachten en opmerkingen gehad.  

 
Qua ‘door rood licht rijden op/afrit A59’. De werkgroep verkeer heeft bij gemeente wat steekproef data 
opgevraagd m.b.t. ‘door rood lichten rijden op/afrit A59’. Dit blijkt 1 x per 2.5 minuut voor te komen, wat 
erg veel is. Vraag vanuit wethouder/mevr. Gijsbers is of bij deze data ook fietsers zitten die door rood 
rijden (omdat eea via telefoons gemeten wordt). De werkgroep verkeer gaat e.e.a. nader analyseren en 
komt hier volgende keer op terug. 
 
 
 
7.  Sluiting 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21h30. 

 
 


